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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfäll ig hetsfören i ngs
ordinarie årsstämma 2004-05-27 i Brandthovda-
skolans matsal.
Antal närvarande: 27 röstberättigade

Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande vålkomna och förklarade stämman öppnad.

s {.
- Den föreslagna dagordningen godkändes.

s2.
- Till ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare valdes
Peter Haglund.

s3.
- Tilljusteringsmän tillika rösträknare valdes Bernt Nordqvist och Nils Glaveby.

s4.
- Ståmman ansåg att kallelse skett på behörigt sätt.

s5.
- Sekreterare Peter Hag lu nd läste verksam hetsberättelsen.
Kassör Erik Wredling redogjorde för Vinst- och Förlusträkningen samt balans-
räkningen för det gångna verksamhetsåret 2003-01-01 till2003-12-31. Verksam-
hetsårets överskott uppgick till 13962:43 kr.

s6.
- Revisor Birgit Pil läste revisorernas berättelse.

s7.
- Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

s8.
- Stämman beslöt att årets överrskott pä 13962:43 kr skall föras i ny räkning.

se.
lnför stämman hade inga motioner inkommit till styrelsen. Styrelsen hade dock
lagt tre propostioner, samtliga rörande stadgeändringar enl. följande:

Stadgeändring av S 2 tillföljande lydelse:
Föreningen förualtar gemensamhetsanläggning inom anläggningssamfällighet
tillkommen genom anläggningsbeslut registrerat 197&04-13 akt 1980K-25/1978
ändrat av anläggningsbeslut registrerat 1998-06-08 akt 1980K-1998/70 ändras
enligt aht 1980K-2003/99 av 2003-09-11.

Stadgeändring av S 3 på så vis att följande stycke avlägsnas:
..att med styrelsen för Västerås sfads Tekniska Verk träffa avtal om erforderlig
Ieverans av värme, varmvatten och vatten från verkets värmecentral och vatten-
verk tilltomträttshavarens undercentral och vaftenintag samt att tillhandahålla
medlemmarna dessa förnödenheter till av nämnda styrelse godkända priser.
Dessutom att sista stycket $ 3 ändras till:
..att underhålla gemensamhetsanäggning enligt $ 2 ovan.
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Stadgeändring $ 6, sista stycket. Som ny lydelse skrives:
Stämman utser ordförande bland sfyrelsens ledamöter. Övriga befattningar
utser styrelsen inom sig.

Stämman beslöt att godkänna dessa ändringar.

S 10. Arvoden
- Stämman beslöt att arvoden till styrelse, revisorer och maskinist samt miljö-
bodsansvariga skulle fastställas till ett belopp om ca. kr 25 000:- (plus arbetsgivar-
avgifter) vilket motsvarar nivån från förra verksamhetsåret.

S 11. lnkomst-
- Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftstat samt debiteringslängd föredrogs resp. utgiftstat
och kommenterades av kassören Erik Wredling och godkändes därefter av
stämman.

S 12. Val av styrelse-
- Till styrelseledamöter lör 2 år valdes Ulla Pettersson (nyval) samt Gunnar ledamöter resp.
Larsson (omval). styrelsesuppleant
Till styrelseordförande for 1 år valdes Magnus Månson (omval).
Till styrelsesuppleant för 2 är valdes Anders Hallqvist (omval).

S 13. Valav revisorer
- Till revisorer för ett år valdes Nils-Erik Olsson och Jan Eklund (båda nyval) och revisorsuppl.
Till revisorsupplelant för ett år valdes Meta Anneteg (nyval).

S 14. Val av val-
- Till valberedning för ett år valdes Kjell-Ovar Gustavsson, tel 021-18 83 73, beredning
Hans-Olof Persson, tel021-12 41 44, Bernt Nordqvist tel. 021- 12 06 45
(samtliga omval)
Eftersom Nils Glaveby avsagt sig funktionen som valberedare söktes ett nytt
namn som hans ersättare. Då inga förslag framkom, beslöt stämman att ge
Nils Glaveby i uppdrag att föreslå en ersättare, helst boende på gården
Bronskittelgatan/Bronsnålsgatan. Om han får problem med detta får styrelsen
mandat att hjälpa till med att hitta lämplig kandidat.

Gårdarnas
- Gårdarnas kontaktpersoner för verksamn"Lllt (tiden mellan två kontaktpersoner
vårstädningar) bekräftades till :

Daniel Nystrand och Marie Stenström Bronsnålsgatan 5
Fred Lind Kantyxgatan 21
Anders Bergström Bronsdolksgatan 13
Bo och Ann-Cristin Larsson Bronslursgatan 28

S 16. övriga frågor:
- I och med denna stämma avslutar två av Bronsyxans trotjänare sina resp. Avtackningar
funktioner. Erik Wredling efter trettio (30) år som kassör samt Birigt Pihl efter
28 är som revisor. Båda avtackades vederbörligen med tal och presenter samt
avslutningsvis en varm applåd från stämmodeltagarna.

S 17. övriga frågor:
- Den vid förra stämman beslutade nedjusteringen av Samsonventiler, samt i Flödespremie
förekommande fall, byte till nya FJV-ventiler, har under året slutförts och en
uppföljning har gjorts av maskinisten Lennart Larsson. Statistik över Lennarts
mätningar distribuerades på stämman och det kunde fastställas att en viss
effekt av utförda åtgärder kan noteras. Men väst aft notera att det dessutom
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finns mer att se över, speciellt i föreningens värmecentral. Styrelsen kommer
att driva detta vidare, i akt och mening att sänka värmekostnaderna samt
kostnadseffekten av den s.k. flödespremien.
Lennart Larsson fick en eloge för sitt gedigna arbete. En kopia av statistik och
diagram bifogas detta protokoll.

S 18. Övriga frågor
- Magnus Månson redogjorde för statusen kring bredbandsupphandlingen. Han Bredband
kunde konstatera att på grund av olika orsaker har arbetsgruppens verksamhet
legat lågt under vintern. Försök till sammanträffanden med inkallade entrepre-
nörer har bla. annat inte kunnat genomföras som planerat.
Mälarenergi har i dagarna distribuerat ett anbudsunderlag, som skulle kunna
ligga till grund för arbetsgruppens fortsatta arbete att få in bra offertunderlag.
Målet från arbetsgruppens sida är att få till stånd en start av grävning under
sommaren för att kunna ansluta under senare delen av året.

S 19. övriga frågor
- Frågan om asfaltering togs upp, och Magnus kunde meddela att garageplanen asfaltering
på gården Bronslursgatan/Lurblåsargatan kommer att åtgärdas under säsongen.
Vidare kunde konstateras att gårdsgatorna inte är föreningens ansvar att under-
hålla. Vid problem därvid kontaktar var och en Västerås Kommun, Teknik och ldroft.
Det kan vara lämpligt att före kontakt ta några fotografier där kvarstående vatten
synes efter regnväder, för att på så vis kunna illustrera problemen.

s 20.
- Ordförande Magnus Månson tackade de närvarande för visat intresse och för-
klarade stämman avslutad,

Avslutning

2004-45-27

Justeras:

Nils Glavebf

Bilaga: Värmedata.


